
Zápisnica 

z III. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Breziny  

konaného dňa 28. septembra 2022 

 

Prítomní: Ján Šatara, starosta obce 

      Poslanci podľa prezenčnej listiny 

      Hostia podľa prezenčnej listiny                  

 
1.   Otvorenie – starosta obce  

2.   Schválenie programu III. zasadnutia OZ obce  Breziny v roku 2022 

3.   Určenie zapisovateľa 

4.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

5.   Kontrola plnenia uznesení zo zasadania OZ zo dňa 29.06.2022 

6.   Správa starostu obce  

7.   Správa hlavného kontrolóra č. 2/2022 o výsledku z kontroly   

8.   Schválenie podania žiadosti o dotáciu na projekt Kamerový systém V. etapa  

9.   Prerokovanie Dodatku č. 1 k nájomnej zmluve  

10. Diskusia  

11. Návrh na uznesenie  

12. Ukončenie  

 

K bodu č. 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie OZ otvoril pán starosta, ktorý privítal všetkých prítomných.  Zároveň ospravedlnil 

z účasti poslankyne Andreu Šnajderovú a Dianu Gašparovú, ktoré sa vopred ospravedlnili. Aj 

napriek ich neúčasti je zastupiteľstvo uznášaniaschopné.  

 

K bodu č. 2 – Schválenie programu III. zasadnutia OZ obce Breziny  

 

Program III. zasadnutia OZ obce Breziny bol prerokovaný a schválený.  

 

K bodu  č. 3 -  Určenie zapisovateľa  

Pán starosta za zapisovateľa zápisnice určil pani Mgr. Alžbetu Mihályiovú.  

 

K bodu  č. 4 - Voľba  návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie pán starosta navrhol  poslancov:  Ing. Peter Šudík  

 

Za overovateľov zápisnice pán starosta navrhol poslancov: Miroslav Hybský, Martin Poliak 

 

A po prerokovaní boli schválení. 

 

K bodu č. 5 – Kontrola plnenia uznesení zo zasadania OZ zo dňa 29. júna 2022 

 

Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že uznesenia boli splnené.  

 

K bodu č. 6  -  Správa starostu obce 

 



Pán starosta informoval o aktuálnych záležitostiach, ktorými sa obecný úrad zaoberá 

a zároveň zhrnul činnosť obecného úradu za celé funkčné obdobie.  

Starosta: „Aj napriek tomu, že obecný úrad bol kritizovaný za málo kultúrnych akcií, kultúrnu 

činnosť skomplikovalo pandemické obdobie, ktoré obmedzilo a neskôr aj zakázalo akékoľvek 

spoločenské aktivity, no aj napriek tomu sa obecný úrad snažil realizovať pre deti Mikuláša, 

stavanie májov, divadelné predstavenie, olympiády, podporovali sa obecné kapely, vymysleli 

sa dni Brezín aby sa utužili vzťahy medzi poľovníctvom a obcou. Z hľadiska kultúry a športu 

sa spravilo toľko, koľko pandemická situácia dovolila.  

Začatím funkčného obdobia sa spustila prevádzka sms rozhlasu, a k dnešnému dňu je 

zapojených  cez 100 ľudí, ktorý túto službu využívajú a je bezplatná. Úrad monitoruje výzvy 

a akonáhle sa objaví výzva, ktorou by bolo možné rekonštruovať miestny rozhlas, úrad podá 

žiadosť. Vďaka dobre využitej dotácii na Rómske ihrisko, sa skultúrnila časť pri vstupe do 

obce a navyše samotní obyvatelia sa snažia skrášľovať si okolie ihriska lavičkami.  

Rovnako dobre využitá dotácia bola od BBSK a to na sedenie pri priehrade, jediné čo je 

potrebné doriešiť je tabuľa pre rybárov, aby rešpektovali, že sedenie je hlavne pre obyvateľov 

obce a nechávali na sedení miesto pre domácich.  

S činnosťou úradu boli spojené aj neúspechy a to pri projekte komunitného centra, ktorý 

bohužiaľ z dôvodu restov z dávnej minulosti, kvôli ktorým nám boli odobrané obecné 

pozemky,  nebol úspešný.  

Ďalším prínosom do obce je zvýšenie bezpečnosti vďaka kamerovému systému , ktorý už 

pomohol riešiť tri priestupky a na ktorý bola čerpaná dotácia každý rok z BBSK.  

Do konca volebného obdobia úrad ešte bude realizovať prekopanie rigola a zavedenie rúry do 

časti Rómskej osady, aby sa nezopakovala situácia z minulého roka, kedy voda z rigolu 

vytekala na cestu a zamŕzala.  

Ďalším projektom bol projekt Wifi pre obec Breziny, v ktorom sme boli v prvej línii obcí, 

ktorá načerpala prostriedky. Projekt je už realizovaný, wifi v obci je zavedená, ale sú 

postupne dolaďované prístupové body a dosah. Nie je to však internet na plné využívanie, ale 

iba občasné, napríklad keď sú rodičia s deťmi na ihrisku, prípadne na autobusovej zástavke, 

čiže tento internet plne nenahrádza domáci internet. 

Čo sa týka odpadu obec pracuje na zvyšovaní triedenia a zabezpečilo sa viac kontajnerov. 

Počas aktuálneho funkčného obdobia sa obnovila aj výpočtová technika na úrade a za 

peniaze, ktoré sa dávali na servis v minulosti sa zabezpečila úplne nová výpočtová technika.  

V súčasnosti sa rieši nový obecný úrad, a aj ľudia, ktorým sa to možno nezdá teraz ako dobrý 

nápad, neskôr uvidia, že to bude lepšie, nakoľko na novom úrade budú mať všetko pokope, aj 

obchod aj úrad. Z časti terajšieho úradu, sa v budúcnosti spravia toalety, ktoré budú slúžiť pre 

kultúrny dom, aby sa pri zábavách nemuselo chodiť na záchod o tri budovy ďalej. Obecný 

úrad a aj kultúrny úrad by mal mať dôstojné a vlastné toalety.  

V najbližších dňoch sa plánuje začať s prestavbou kultúrneho domu, firma je pripravená, už 

sa len dohodne či sa začne pred voľbami alebo po voľbách. Z požadovaných 12 000, ktoré 

sme mali pôvodne načerpať z MAS-ky, som vybojoval 33 000  Eur.  

Cesty v celej dedine budú možno už realitou budúci rok, nakoľko čakáme na vyjadrenie 

Ministerstva.  

Výber daní sa zlepšil, nakoľko mnohí dlžníci, ktorí vôbec neplatili svoje dlhy ich teraz, síce 

v menších čiastkach, ale splácajú.  

Realizovali sa aj protipovodňové práce, v rámci ktorých sa preoralo pole, v dôsledku 

čoho prestalo topiť celú dedinu.  

Vrátim sa ešte k pandemickému obdobiu, kedy sme testovali ľudí, hoci posledné testovania už 

neboli povinné a robili sa len na báze dobrovoľnosti, lebo nám nebolo ľahostajné to, aby sa 

ľudia museli chodiť testovať na Dubové alebo niekde inde. Roznášali sme do každej 

domácnosti tekuté mydlo a aj rúška, čiže sme nepodcenili situáciu. 



Neustále prebieha monitorovanie čiernych skládok a spolupráca s políciou, tým že sa veľa 

pohybujem po okolitom chotári na štvorkolke, veľa krát objavím aj čierne skládky.  

Ďalšia vec, ktorá sa nám podarila vďaka načerpanej dotácii bola realizácia elektronického 

zvonenia na Zvonici.  

V súčasnosti máme stále živú žiadosť na nové polyfunkčné ihrisko tu nad cintorínom cez 

rómsku iniciatívu a v budúcnosti by sme chceli iniciovať detské ihrisko aj pri Pohorelcovi.  

Pán starosta zároveň poďakoval za spoluprácu a činnosť poslancom za celé funkčné obdobie.  

Obecné zastupiteľstvo zobralo na vedomie správu starostu obce.  

 

K bodu č. 7  – Správa hlavného kontrolóra č. 2/2022 o výsledku z kontroly  

 

Hlavný kontrolór zhrnul priebeh kontroly a záverom skonštatoval, že obec Breziny správne 

zverejňuje uzatvorené zmluvy a všetky uzatvorené zmluvy boli aj zverejnené na webovom 

sídle obce Breziny. Zároveň skonštatoval, že pri 5 zverejnených zmluvách bolo  

 

 

K bodu č.8 – Schválenie podania žiadosti o dotáciu na projekt Kamerový systém V. 

etapa  
 

Obecné zastupiteľstvo sa informovalo o podmienkach poskytovania dotácie a o výšky 

 spoluúčasti, ktorá predstavuje 20%. V tomto roku chce obec zažiadať o ďalšie štyri kamery, 

ktoré by umožnili monitorovať aj vzdialenejšie časti obce a napomohli by pri odkrývaní 

čiernych skládok. Obecné zastupiteľstvo podporilo podanie žiadosti o kamerový systém, 

s tým, že v prípade schválenia dotácie bude schválená celková suma spoluúčasti.  

 

K bodu č. 9 – Prerokovanie dodatku č. 1 k nájomnej zmluve   
 

Obecné zastupiteľstvo schválilo dodatok č. 1 k nájomnej zmluve uzatvorenej so spoločnosťou 

JENY STAV s.r.o. , ktorého predmetom bolo predlženie nájmu na ďalšie dva roky, t.j. do 

31.12.2024.  

 

K bodu č. 10 – Diskusia  
Martin Poliak – Ako ideme riešiť posypový materiál?  

Starosta: Ak to bude robiť externá firma, zabezpečí si ho sama. Mal som sedenie s dvomi 

firmami, ale jedna firma by bola úplne mimo obce, a myslím si, že najlepšie je nech je čo 

najbližšie aby vedeli reagovať na počasie.  

Martin Poliak – nebolo by možné dať závory, aby nevyvážali do časti Mýtna? Aby sa tam 

nevytvárala čierna skládka.  

Starosta: s týmito rampami to nie je úplne jednoduché, aby sme nezabránili prístupu ľudom, 

ktorí majú právo mať tam prístup.  

Miro Hybský- fotopasce 

Starosta- kamera nad zástavkou by bo mohla sčasti pomôcť, ale tá fotopasca na mieste by 

bola daleko lepšie riešenie  

Martin Poliak: alebo tie kamery dve nové ak sa nám podaria dať do tejto oblasti 

Martin Poliak – do budúceho roku sme ako s elektrikou? Vieme že to pôjde hore. 

Starosta – niekoľko násobne to pôjde hore, aj to je dôvod prečo je lepšie aby sme sa 

presťahovali do nového obecného úradu, kde predpokladáme menšie úniky energie.  

Martin Poliak – o tom moste nič nevieme? Bude sa chodiť cez Ostrú Lúku? 

Starosta – stojíme si za tým, že neakceptujeme dlhodobú, niekoľko mesačnú úplnú uzáveru 

a rovnaké stanovisko dali aj policajti, takže pravdepodobne prehodnocujú projekt.  



Martin Poliak – čo s tým kultúrnym domom tam si to aj načrtol, ja by som bol za aby sa 

začalo čo najskôr.  

Starosta- ja som za aby sa začalo čo najskôr, komplikujú to trošku tie voľby ale plánujeme 

začať s niektorými prácami už pred voľbami ak sa podarí.  

Ing. Šimun:  čo sa týka tej wifi pri priehrade, je to už ukončené? 

Starosta:   dolaďujú sa tam ešte tie okruhy, aby bol správny dosah.   

Ing. Šimun: určite uvítam aj ten kultúrny dom keď bude krásne prerobený, lebo už aj v iných 

obciach je to iné keď tam vojdete a je to všetko nové. 

Starosta: preto som vybojoval vyššiu sumu z Hontiansko- Dobronivského partnerstva, lebo 

pôvodne sme mali čerpať 10 000 a v budúcich rokoch 10 0000 a namiesto toho teraz čerpáme 

33 000. Už v minulosti boli problémy s tým, že obec Breziny nemala z toho nič, že platila 

členské a teraz som to vybojoval.  

Ing. Šimun: uvítal by som keby bola spravená aj cesta popri pánovi Krnáčovi 

Starosta: aj táto cesta je tam zahrnutá v projekte, uvažujeme že budeme vydávať aj 

dvojmesačník, v ktorom by sme informovali občanov čo sa v obci deje.  

Ing. Šimun- čo sa týka lesných pozemkoch, bola zverejnená zmluva na nájom lesných 

pozemkov 

Starosta- áno boli sme vyzvaní okresným úradom, že máme lesné pozemky v katastri obce 

Ostrá Lúka a sme povinní si zabezpečiť obhospodarovateľa. Hneď sme to riešili so starostom 

z Ostrej Lúky, ktorý mi dal kontakt na miestneho obhospodarovateľa, volali sme mu avšak 

nebolo to preňho zaujímavé, skúsili sme volať na Dubové, ale ani tam to neboli ochotní 

zobrať.  Preto sme oslovili pána Ing. Zubaja a spravila sa identická nájomná zmluva ako na 

ostatné pozemky ktoré má v nájme.  

Ing. Šimun: chýbalo mi v zmluve, že čo s tým keď sa to vyťaží a také podrobnejšie. 

Starosta: my sme len ten kúsok v ostrej lúke doplnili k ostatným pozemkom a použili sme 

identikú zmluvu.  

 

K bodu č. 11 – Návrh na uznesenie  
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne súhlasí so znením uznesení zo zasadnutia OZ. 

 

K bodu 12 Ukončenie  

 

Pán starosta o 18:20 hod ukončil rokovanie Obecného zastupiteľstva a poďakoval všetkým 

prítomným.  

 

Zapísala: Mgr. Alžbeta Mihályiová 

 

Breziny, dňa 28.09.2022 

 

Overovateľ zápisnice: 

 

Miroslav Hybský       ............................................. 

 

Martin Poliak             ............................................. 

  

 

     Ján Šatara 

   starosta obce 

 


